



交流电机的技术优势带来更卓越表现

552AC型在继承了历史型号552的优秀性能基础上结合了可靠的交流电机，其质量、可靠性和价值均得到大幅跃升。

型号
552 ^{AC}
电动



交流电机和控制系统免除了相关维护



竖蛟龙外壳降低了操作区域的噪声等级



卓越的下压系统提供优秀的性能



电池与充电器

业内广泛采用的电池技术，易于使用和维护。微处理器控制的充电器，提供长时间的电池寿命。



电子控制

可靠的Sevcon第四代控制系统，能够在苛刻的工业环境下使用。车载诊断功能实现机器功能和状态更新的管理。



传动系统

四轮驱动。坚固的Dana Spicer® 传动轴系结合24马力牵引电机，提供业内最可靠的传动系统。



液压系统

重新设计的液压系统提供最优的动力和较少的能量消耗，实现平滑、一致的动作。11马力交流泵电机



制造

坚固的手工焊接钢管车架。高端面漆/油漆喷涂，防锈塑料水箱，能够在恶劣环境下耐腐蚀。



全球服务和支持

赞博尼客户服务中心及其授权分销商网络为全球用户提供卓越便捷的服务和支持。

ZAMBONI

zamboni.com

赞博尼和赞博尼® 浇冰车的配置是 Frank J. Zamboni & Co., Inc. 的注册商标。赞博尼 2018



本手册仅为客户提供一般性资讯而制作，已尽最大努力确保所提供信息正确。其中所描述或显示的某些功能可能需要额外付费来选购。价格、颜色、材料、规格和型号可能会有更改。采购时的产品信息，请联系赞博尼公司。

型号
552 AC
电动




PROVEN ELECTRIC PERFORMANCE WITH AN AC EDGE


Building upon the solid reputation of its predecessor, the Model 552AC combines worry-free AC motors and controls with legendary Zamboni quality, reliability and value.

MODEL
552 AC
ELECTRIC



 AC motors and controls virtually eliminate associated maintenance

 Vertical auger enclosure reduces operator area sound levels

 Exceptional results from our unrivaled down pressure system



BATTERY AND CHARGER

The industry-proven battery technology is easy to access and maintain. Microprocessor controlled chargers deliver long battery life.



ELECTRONIC CONTROLS

Dependable Sevcon® Gen4 controls are proven in tough industrial applications. On-board diagnostics provide management of machine functions and status updates.



DRIVETRAIN

Four-wheel drive. Rugged Dana Spicer® axles combine with a 24 HP traction motor, providing the most reliable drivetrain in the industry.



HYDRAULICS

The redesigned hydraulic system provides optimum power and reduced energy consumption for smooth and consistent operation. 11 hp AC pump motor.



CONSTRUCTION

Robust hand-welded steel tubing chassis. Premium primer/paint and rust-free poly water tanks for corrosion resistance in the harsh environment it will call home.



GLOBAL SERVICE AND SUPPORT

Zamboni Customer Service and a network of Zamboni Authorized Distributors provide exceptional and accessible service and support worldwide.

ZAMBONI

zamboni.com

MODEL
552 AC
ELECTRIC



This brochure has been prepared only as a general guide for the customer. Every effort has been made to assure that the information presented is correct. Some features described or shown may be optional at extra cost. Prices, colors, materials, specifications and models are subject to change. For current product information, please contact the Zamboni Company.

ZAMBONI and the configuration of the Zamboni® ice resurfacing machine are registered trademarks of Frank J. Zamboni & Co., Inc.
© Zamboni 2018